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 Chlapci a děvčata, vážení kolegové,

končí školní rok 2007/2008 a před Vámi jsou dlouhé a toužebně očekávané prázdniny. 

Pro mne osobně však byl tento rok posledním rokem, ve kterém jsem měl tu čest řídit 

naši „sedmsetdesítku“. Odcházím do důchodu a odnáším si ze školy do této nové role 

samé příjemné pocity a hezké vzpomínky.

 Byla to léta naplněná radostmi i starostmi, snahou vylepšit tu naši stárnoucí školní 

budovu, úsilím modernizovat výuku a zkvalitnit výchovnou práci. Měl jsem velké štěstí, 

že se už na začátku podařilo sestavit tým lidí, na který bylo naprosté spolehnutí a který 

se každou činnost snažil odvádět na nejvyšší úrovni. To jistě přispívalo k dobré atmosféře 

mezi učiteli i žáky, práce se nám dařila a mne osobně naplňovala uspokojením. Děkuji 

za to všem.

 Do příštích let přeji žákům, kolegům učitelům, ostatním zaměstnancům i svému 

nástupci mnoho štěstí. Budu vám držet palce!

Mgr. Jaroslav Horáček

Milý pane řediteli,

jste nejlepší ředitel na škole, možná i na celém světě. Mám Vás rád a nikdy bych nechtěl 

mít nového ředitele. 

Adam Levíček, 2.A

Pane řediteli,

děkujeme Vám za vše, co jste pro nás udělal. Třeba 

automat na mlíčka nebo hezčí hřiště.

Nela Adamová, 2.A

Vážený pane řediteli,

přeji Vám, ať si v důchodu odpočinete a máte hodně 

koníčků. Moc Vám děkuji, že jste mě přijal jako prvňáčka 

a že jste nám umožnil prohlídku Vaší kanceláře. Je mi 

moc a moc líto, že odcházíte.

Eva Pőlzerová, 3.A

Milý pane řediteli,

děkuji za to, že jste ve škole zastal tolik práce, zařídil malou zahrádku a bufet. Doufám, 

že se Vám tu s námi líbilo. Snad budou další, pan ředitel nebo ředitelka, hodní jako Vy!

Hana Pokorná, 3.A

Vážený pane řediteli,

děkujeme Vám za dlouholeté úspěšné vedení naší školy, za vytváření příjemných 

pracovních podmínek i za dvanáctiletou podporu při vydávání školního časopisu Očko. 

Bylo nám ctí pracovat pod Vaším vedením.

Kolektiv učitelů a všech zaměstnanců ZŠ 710
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Naše škola a reforma ve školství
„Ideální situace by byla taková, aby škola v rámci  svého vzdělávacího programu 

nabízela žákům takové příležitosti k jejich rozvoji, že rodiče nebudou mít potřebu 

vyhledávat kvalitnější školu.“  

Již v příštím roce počítáme s výrazným posílením tří oblastí, které se jeví z hlediska 

odborníků i veřejnosti jako stěžejní:

1. Oblast výuky cizího jazyka, zejména angličtiny – výuka angličtiny hravě již od

1. třídy, výměna učebnic za nové modernější, mění se způsob výuky AJ 

(od gramatiky ke konverzaci a běžné komunikaci), kroužek konverzace v AJ 

pro naše nejmenší, poznávací zájezd do Anglie pro žáky 2.stupně, využití 

počítačové techniky ve výuce, výuka v moderní jazykové učebně.

2. Oblast informační technologie – modernizace počítačových učeben, vybudování

informačního centra pro žáky, využívání výukových programů na počítačích 

a interaktivní tabuli ve všech předmětech, využití internetu při zpracovávání 

samostatných úkolů, uplatnění AJ při používání internetu.

3. Oblast sportovní a relaxační – naším cílem je účelně odolávat všem negativním

jevům dnešní společnosti, skloubit v jedno - zdravé tělo, umění aktivně 

odpočívat,najít krásu v pohybu, nezapomínat, že vedle rozumu máme i cit. 

Organizujeme Školu v přírodě (1.stupeň) a Lyžařský kurz (2.stupeň). Obě 

tyto akce snoubí nejen výuku a sportovní výkon, ale hlavně posilují citové 

vazby v kolektivu. V hodinách TV využíváme plavecký bazén a další druhy 

sportovišť, zaměříme se na oblasti, ve kterých naši žáci dosahují vynikajících 

výsledků, např. atletika, gymnastika, volejbal, f lorbal. Doplníme seznámením 

s dalšími sporty jako baseball, tenis, košíková, streetball, snowboard, atd. 

Vytváříme dětem zdravé a bezpečné prostředí.

„Všechny děti spojuje potřeba věřit, že jsou pro nás důležité, že je máme rádi takové, 

jaké jsou.“

Školní vzdělávací program naší školy je nastaven tak, aby vytvořil rovnou příležitost 

na vzdělávání všech dětí,patřících do základní školy.

Vytváříme podmínky pro integraci dětí s vývojovou poruchou učení, pro děti 

s logopedickými problémy, pro děti s lehkou mentální retardací i poruchami chování. 

V příštím školním roce tuto snahu výrazně podpoří zřízení Školního poradenského 

pracoviště a získání školního psychologa.

Pojďme společně u dětí rozvíjet a posilovat dobrý vztah k učení, k sobě navzájem 

i k nám dospělým a ke světu vůbec. Věříme, že pokud se podaří navázat plodnou 

spolupráci mezi rodinou, pedagogem a školou, napomůže to významně rozvoji našich 

dětí.

Mgr. Marie Kotrbová, ZŘ
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Mé oblíbené roční období

Jaro

Jarní sluníčko je velmi zákeřné, ale jinak 

je tohle období „vysmáté“. Zvířátka 

se páří, aby vyvedla mladé. Stromy 

pučí, zelenají se listy a růžoví květy. 

Ptáci se pomalu vracejí z teplých krajů. 

Hlavním symbolem jara jsou rozkvetlé 

louky.

Martina Kőlbelová, 9.A

Léto

Jsou prázdniny a já nemusím chodit brzy 

spát.  Jezdíme na dovolenou. S rodinou 

navštěvujeme chatu, je to pro nás výborné 

psychické sblížení. Léto pro mě znamená 

čas odpočinku, lásky, čas, který trávím 

s nejbližšími přáteli. Ale někdy nastanou 

i nudné dny. Tehdy se mi zasteskne 

po učení a spolužácích.

Kateřina Čechovičová, 9.A

Jaro
Čich: cítím jarní květiny 

(alergie)

Chuť: ochutnávám svěží 

vzduch

Zrak: všude kolem vidím 

barvy

Hmat: dotýká se mě jarní 

deštík

Sluch: slyším potůčky, 

ptáčky, zvířata, která se 

probouzejí ze zimního 

spánku

Zima
Před příchodem zimy 

odlétá většina ptáků do 

teplých krajů. Jen zlomek 

života zůstává v zemi, 

na kterou začíná upadat 

krutý a nemilosrdný 

mráz.Stromy jsou holé 

a vypadají, jako by hynuly.  

Ale sem tam se ve sněhu 

objeví drobný náznak 

lehce vyčnívající trávy 

či stop, které po sobě 

zanechala zvěř putující za 

potravou.

Jan Matuška, 9.A

Léto
Čich: cítím chlór 

z koupališť

Chuť: chutnám první 

letní ovoce

Zrak: plno 

polooblečených lidí

Hmat: chladivá voda 

v bazéně

Sluch: hromy, blesky při 

letních bouřích

Podzim
Čich: líh z páleného 

ovoce

Chuť: dozrálé ořechy

Zrak: plno pestrých 

barev

Sluch: šum křídel 

odlétajících ptáků, kteří 

se s námi loučí

Hmat: oblé brambory, 

které vytahujeme ze 

země

Zima
Čich: mráz, který zalézá 

do všech částí těla

Chuť: vanilkové rohlíčky 

od babičky

Zrak: oslňující bílá zář

Sluch: cinkot rampouchů

Hmat: brrr… veliká zima

Roční období svými 

smysly popsala Martina 

Kőlbelová z 9.A



Hledáme talenty
Paní učitelka Květa Plimlová objevila v hodinách hudební výchovy žáky, o kterých 

se domnívá, že mají vyjímečný talent. Rozhodla se nenechat si to pro sebe. A to je moc 

dobře.

Lukáš – tanečník
V hudební výchově jsme s údivem sledovali vynikající taneční výkony Lukáše Hartla 
z 8.D. Rozhovor s ním připravil jeho spolužák Ondřej Hrubý spolu s děvčaty ze 7.A 

– Kamilou Řehůřkovou a Dominikou Floriánovou.

• Lukáši, viděli jsme, že se věnuješ 

zejména hip-hopu. Kdo tě k němu 

přivedl?

Jednak můj kamarád, který 

navštěvoval taneční školu. 

Viděl jsem ale tento taneční styl 

i na videozáznamu a chtěl jsem 

si vyzkoušet, jak moc je náročný. 

Proto mi docela přišel vhod letní 

tábor zaměřený právě na tanec. 

Ve škole jsem využil možnost 

pomoci rozvíjet taneční schopnosti 

i ostatních žáků v hudebně-

pohybovém kroužku paní učitelky 

Plimlové.

• Který druh tance tě ještě zajímá?

Vždy jsem kombinoval hip hop, break dance 

a electric bugie.

• Jak dlouho se tanci věnuješ?

Asi 4 roky.

• Trénuješ pravidelně?

Ano, každý den asi hodinu.

• Zúčastnil ses už nějaké taneční soutěže?

Bohužel ne.

• Máš nějaké další koníčky?

Sport – fotbal, f lorball, volejbal, chvíli jsem 

chodil i do karate.

• Máš čas i na učení, kamarády a třeba 

i na děvčata?

Samozřejmě, že mám.

Lukáši, děkujeme za rozhovor a přejeme 

hodně úspěchů. 
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Matěj - muzikant
Matěj Nový z 8.B patří k lidem, kteří si život 

bez hudby neumí představit. Svůj talent zcela 

jistě uplatní nejen v hudební výchově (dobře 

hraje na keyboard), ale zcela jistě i v hudební 

skupině, kterou s kamarády založil.

Matěj o svém koníčku nadšeně hovoří: 

„Hrajeme ve složení Tomáš Vykoukal a Lucka 

Kališová – zpěv, Tibor Puška – kytara a já 

– bubny. Také skládám hudbu k našim 

písničkám.

Začali jsme před více než půl rokem. 

Zaměřujeme se hlavně na hip hop. Naše 

vlastní texty vyprávějí o životě, lásce… Hned 

na začátku nás podpořil zpěvák Bob Frídl, 

kterému jsme velmi vděční. Naše zkoušky 

probíhají v soukromí u našeho příbuzného. 

Chystáme pravidelná vystoupení v restauraci Hájek, ale naše plány směřují do světa 

show byznysu, do televize,…“

Matějovi přejeme rychlý start mezi hvězdy velkého hudebního nebe.

Mgr. Květa Plimlová

Konec světa
Michaela Adamová, 7.A

Odpluje slunce za obzor,

rychle se setmí, mraky rámusí jak motor

 a já ztrácím sebevědomí.

V tu chvíli si uvědomím,

že rodina a život je nadevšechno.

Na ramenou kapky cítím. 

Bum! Bác! „Něco buchlo!“

Však není čeho se bát, 

ovečky se roztančily na plese.

Když najednou hudba přestala hrát,

velké ticho se rozléhá po lese.

Kde dříve stál zelený kraj,

tam rozkládá se poušť,

přikryla lesy, domy i rozlehlý háj,

zbyla tu jen spoušť.

Kdo oživí tu měsíční krajinu,

bez vody, bez života.

Nevidím vodní hladinu,

jen plno prachu, děr a bláta…
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Vítězové recitační soutěže,
která proběhla na 1. stupni v únoru 2008:
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Nejlepší recitátoři 1. tříd:

Ondřej Cikánek, Radim Rychlík 

a Lukáš Kubíček z 1.A

Ondřej Janega, Matěj Adámek 

a Filip Hanák z 1.B

I. kategorie – 2. a 3. třídy:

1. místo: Barbora Mrázková, 3.A 

2. místo: Filip Vlach, 3.A

3. místo: Tereza Matušková, 2.A

Čestné uznání za pěkný přednes 

získali Jan Sekanina, 2.A a Kateřina 

Venerová, 2.B.

II. kategorie – 4. a 5. třídy:

1. místo: Ondřej Vintr, 4.A

2.místo: Denis Smejkal, 4.A

3.místo: Simona Kabourková, 5.B

Čestné uznání získal Martin 

Horák ze 4.B.

Vítězové I. a II. kategorie 

se zúčastnili 11. března 2008 

„Okresního kola recitační 

soutěže“ ve Vyškově. Barbora 

Mrázková a Filip Vlach zde byli 

oceněni čestným uznáním.



Zazpívej, slavíčku
pěvecká soutěž, duben 2008
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Vítězové kategorie 1. tříd: 
1. Hedvika Čandová, 1.B

2. Tereza Horáková, 1. A

3. Zuzana Holubová, 1.B

Vítězové kategorie 2. a 3. tříd: 
1. Anička Filípková, 3.B

2. Lenka Hasalová, 3.A

 Daniela Krátká, 3.B

3.  Nikola Nešporová, 2.C

Vítězové kategorie 4. a 5. tříd:
1. Tereza Horáková, 5.B a   

 Simona Hanáková, 5.B

2. Simona Kabourková, 5.B

3. Veronika Lužová, 5.B

Vítězové kategorie 6. až 9. tříd:
1. Lenka Ivanová, 9.A

2. Ivana Kučerová, 7.A

3. Libor Jetelina, 9.B 

 Jitka Kneslová, 6.A



Co rád dělám v hodinách geometrie?
(žáci 3.A)
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David Jelínek:
„Mě nejvíc baví rýsovat 

kružítkem, rýsovat úsečky, 

vyrábět z plastelíny 

a těším se na další rýsování 

s kružítkem.“

Jarek Horáček:
„Já rád rýsuji kružnice, úsečky, 

přímky atd. Taky se těším 

na jedničky, které dostávám.“

Josef Doležal:
„Já mám rád rýsování. Baví mě 

kružnice. Myslím, že umím 

rýsovat.“

Tereza Šilerová:
„Mě baví rýsovat kružítkem, pravítkem, dávat body 

na kružnici. Ráda pracuji u tabule.“

Vojta Koudelka:
„Rád rýsuji kružítkem, pravítky, mám hodně druhů 

pravítek. Baví mě rýsovat rovnoběžky a kolmice.“

Lenka Hasalová:
„Já moc ráda s dětmi stavím kružnici a body. Geometrie 

mě hodně baví.“



Mé bydliště
Bydlím v Bučovicích na Padělcích. Upřímně řečeno, toto sídliště je, bylo a bude 

podivným místem, přestože to není až taková „díra“, jak se na první pohled zdá. 

Padělky jsou osídleny pár podivnými postavičkami od velkých, nabušených drsňáků, 

přes malé, ale poměrně drzé děti, až po postarší lidičky, trousící svá přehnaná moudra 

a rady, kterým stejně nevěnujete moc pozornosti.

Už delší dobu si místní lidé šuškají večerní legendu o podivných zvucích, vycházejících 

prý od zdejšího ducha. Já jsem však vlastním pátráním a nezvratnými fakty přišel 

na to, že tyhle zvuky vydávám já, když spím.

Mohl bych se rozplývat a lákat vás všechny na neexistující památky a historii, ale 

sám vlastně o Padělcích nic nevím. Stačí mi, že je zde menší hřiště, hrozný kopec 

ke škole a pěkné stromy před bytovkou. V naší bytovce s číslem 856 se dá vcelku dobře 

bydlet, její obyvatelé jsou normální. Popisovat náš byt nehodlám, kdo chce, ať se přijde 

podívat. Chcete-li se dozvědět víc, přečtěte si krátké poznámky z mého deníčku:

26. června 2007: Jsme nastěhováni! A já zkouším vanu.

29. června 2007: Naše rodinka se rozrostla o dva nové členy v podobě čtyřnohých, 

 chlupatých pískomilů.

30. srpna 2007: Další člen v podobě tlustého křečka.

16. září 2007:  Mamka je na mě naštvaná, neboť jsem rozbil starožitné hodiny.

9. října 2007:  Při pingpongovém zápase jsem se dostal na střechu garáže a měl 

 jsem krásný výhled, než jsem spadl.

22. listopadu 2007: Jupí… má ztracená ponožka nalezena.

10. prosince 2007: Byl mi odepřen přístup na houpačku na hřišti, neboť jsem dovršil 

 15-ti let.

24. prosince 2007: Tak přece mi tu Ježíšek nechal dárky a to mamka tvrdila, že na mě 

 zapomněl.

31. prosince 2007: Vidím krásná světýlka a z Litovle jsou slyšet výkřiky. Po druhé  

 hodině ranní se mi klíží oči.

1.ledna 2008: Do nového roku s druhou nalezenou ponožkou, už nemusím 

 chodit bosky.

8. února 2008: Napsal jsem si pod tlakem první oficiální úlohu a to zcela sám!

16. března 2008: Začínám být nemocný a užívat si volna, dokud to jde.

6. dubna 2008: Ve večerních hodinách rychle škrábu tenhle referát a lituju toho, 

 že jsem to nechal na poslední chvíli… v duchu proklínám 

 zeměpis.

7. dubna 2008: Předpokládám, že mě 1 nemine!

Jakub Neumann, 9.B
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Fiktivní cestovky
Aby se žáci v hodinách slohu nenudili, snažím se vymýšlet taková témata, při kterých 

je rozvíjena jejich fantazie a talent pro psaní. Velmi zajímavé bylo, když  deváťáci měli 

za úkol vymyslet si fiktivní cestovní kancelář a udělat jí dobrou reklamu.

Mgr. Jitka Masařová

CK FANTAZIE (Katka Čechovičová, 9.A)

S CK Fantazie můžete cestovat třeba do země Oblečkovice. Její hlavní město 

je Tričkovice, v něm se máte možnost ubytovat.

Cestovat budete lodí a autobusem.

S sebou si vezměte cestovní pas, občanský průkaz a kartičku VZP. V Oblečkovicích by 

to nebylo super bez plavek, protože se můžete vykoupat v krásném, obrovském bazénu. 

Také byste neměli postrádat peníze, poněvadž tato země je velmi bohatá na obchody 

s luxusním textilem. Prodává se tu nejnovější móda, kvůli čemuž se sem sjíždí lidé 

z celého světa.

V hlavním městě se nachází spousta kulturních domů a restaurací.

V této zemi najdete také krásnou přírodu. Stromy mají kůru z rifloviny, rostou na nich 

barevné bavlněné listy.

NEVÁHEJTE a jeďte s námi do Oblečkovic!

CK „Sladké letadlo“ (Lenka Ivanová, 9.A)

• Vám nabízí skvělou dovolenou v Zemi 

cukrovinek

• Dopravíme Vás tam opravdovým sladkým 

letadlem, podle kterého se naše kancelář 

 jmenuje. V Zemi cukrovinek budete 

cestovat vláčkem, jehož vagonky mají tvar 

 dortíků

• Na cestu nepotřebujete žádné doklady ani 

pojištění, pouze dobré spalování kalorií

• Celá Země má tři království: 

  - Království sušenek a keksíků

  - Království dortíků a řezů

  - Čokoládové království

• Vše, co sníte i vypijete, je v ceně Vaší dovolené!

• Ubytování v cukrovém hotelu!
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Zájezd do Anglie
Ve dnech 27. 4. – 2. 5. 2008 jsme se 

zúčastnili poznávacího zájezdu do Londýna 

a Portsmouthu. V průběhu tří dnů jsme 

zhlédli mnoho zajímavých památek 

Londýna a jeho okolí, např. Buckinghamský 

palác, Tower Bridge, Big Ben, křižník Belfast 

a Windsor. 

Na jeden den jsme opustili hlavní město 

Anglie a rozjeli se na jih do slavného 

přístavu Portsmouth.  Zde jsme obdivovali 

královskou loď Viktorii a vrak lodi ze 

16. století Mary Rose. 

Nechyběl samozřejmě ani čas na odpočinek 

a relaxaci v nedalekém Legolandu. 

Díky tomuto, i když krátkodobému pobytu, 

si žáci mohli procvičit anglický jazyk 

v každodenních situacích a vyzkoušet si, 

jaký je život v cizí zemi bez rodičů.

Mgr. Dobromila Daněčková

„Zájezd do Londýna se nám moc líbil, 

protože jsme se dozvěděli mnoho 

zajímavého o historii Velké Británie.“

Účastnice zájezdu Katka Zelená 

a Vlaďka Růžičková

„Pobyt v Anglii byl nezapomenutelným 

zážitkem, který bych si chtěl co nejdříve 

zopakovat.“

Lukáš Hartl

„It was great. We were on very interesting 

places.“

Bibiana Svobodníková
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Ten, kdo cestuje do nějaké země dříve, než zná její řeč, jde do školy, a ne na cestu.

Bacon (anglický filozof, státník)

Historie tím, že podává zprávu o minulosti, umožňuje lidem posuzovat přítomnost.

Jefferson (americký politik, státník, prezident USA)



Vánoce ve 3.A
Tak jako každý rok i letos slavili žáci všech 
tříd Vánoce s předstihem. To proto, aby mohli 
včas uzavřít své třídy a užívat si pár dnů 
zasloužené vánoční prázdniny.
Děti ze 3.A si pozvaly své rodiče do školy již  
13. 12., aby jim předvedly nejen vystoupení, 
které připravily se svou paní učitelkou, ale 
také proto, aby za pomoci svých blízkých 
vyrobily pěknou vánoční dekoraci. O tom, že 
se netradiční besídka všem pozvaným líbila, 
svědčí dopisy některých rodičů.

„Pozvánku na školní besídku mé dcery,“ 
napsala paní Mrázková, „jsem četla 
se smíšenými pocity. Ve čtvrtek ve 14 hod. 
musím být přece v práci! Ovšem jako každé mámě mi bylo hned jasné, že to, abych 
na besídku nepřišla, nemohu svému dítěti udělat. Sešli jsme se v hojném počtu 
v 1. patře školy. Zde nás přivítala „naše“ paní učitelka. Děti nám předvedly krásné 
pásmo vánočních říkanek a tanečků. Neumím si představit, kolik práce muselo dát 
paní učitelce všechno nachystat a zrežírovat. Vždyť i sněhuláky, které děti stavěly, 
si před tím samy vyrobily!...“

Rodiče Kristýnky Krejčí napsali: „…Bylo vidět, že se děti opravdu dobře připravily 
a hlavně byly natěšené, že mohou předvést, co se naučily. A když začaly zpívat koledy 
a zvonit zvonečky, dojetím nám ukápla nejedna slzička. Musíme pochválit i paní 
učitelku za výborný nápad uspořádat vánoční dílničku, protože maminky by si v tom 
každoročním předvánočním shonu nenašly na něco takového čas. …“

„…Společnými silami, políbeni 
múzou fantazie, jsme si na památku 
vyrobili zvoneček v podobě malého 
andílka. Děkujeme dětem a paní 
učitelce za příjemně strávené 
odpoledne. Rodiče žáka 3.A“

A ještě úryvek z dopisu maminky 
Jelínkové:
„Pochvala rodičů za krásně 
vyzdobenou třídu a občerstvení 
jistě děti zahřála u srdíčka. Ale 
to poděkování patří i Vám, paní 

učitelko, nejen za výborně připravenou besídku, ale hlavně za trpělivost a čas, který 
dětem věnujete.“
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U nás v Kocourkově
Kocourkov je velmi známé městečko, ve kterém žijí jen hloupí lidé. Příběhů 

o Kocourkovských bylo napsáno již mnoho. Pokusili se o to i žáci 5.B. 

Jan Pokorný: Kocourkovské hodiny

Od té doby, co sestrojili kocourkovské hodiny, vše 

se řídilo podle nich. Snídaně, oběd, večeře, doba spánku 

i vstávání. Ti, co hodiny stavěli, nikomu jejich tajemství 

neprozradili. Pouze svým manželkám. Ty jen svým 

přítelkyním a přítelkyně zase jen svým manželům, …

Takže druhý den si vrabci na střeše cvrlikali, 

že kocourkovské hodiny mají závaží z tvarohu! 

A nezůstali jen u cvrlikání, ale celé závaží brzy sezobali. 

Hodiny přestaly fungovat, v Kocourkově nastal pěkný 

zmatek. Nikdo nevěděl, kdy má vstávat, snídat, 

obědvat, večeřet, ani jít spát. Proto se ti nejchytřejší 

rozhodli, že hodiny opraví a také to udělali. Tentokrát 

byli mazanější a na závaží použili místo tvarohu sýr!

Lukáš Němčanský: Jak v Kocourkově tahali klády do kopce

Jednou v zimě  Máňa a Kocour z Kocourkova zjistili, že si musí přinést do chalupy další 

klády, protože už nemají čím topit. Chaloupka stála na kopečku a klády byly těžké. 

Proto Kocour rozhodl, že si zavolají na pomoc jediného sedláka s koňmi v městečku. 

Koníčci však byli staří, a tak vytáhli jen několik kusů dřeva a už nemohli. 

Máňa a Kocour tedy zavolali na pomoc siláka Béďu. Ten vytahal tři klády a padl 

vyčerpáním. Zbývala už jen jediná, ta nejtěžší, ale v celém Kocourkově nebyl nikdo, 

kdo by si s ní poradil. Kocour s Máňou ji tedy museli vynést do kopce sami. Trvalo 

jim celý týden, než ji k chaloupce dopravili. Když měli hotovo, sedli si na tu kládu, 

podívali se na chaloupku a potom zděšeně 

jeden na druhého. Chaloupka, před kterou 

byly klády vyrovnány, nebyla jejich, ale 

úplně cizí. Ta jejich vlastní stála kousek dál 

pod kopcem. A tak nakonec do těch klád 

strčili a ty žuchly z kopce dolů, přímo k té 

správné chalupě. Máňa a Kocour si potom 

zatopili a byli velmi spokojení, jak se jim 

dílo povedlo.
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Je vlastností hlupáků vidět cizí chyby a na své vlastní zapomínat.

Cicero (nejslavnější řečník starého Říma)



Rok prvňáčka
Všichni dobře známe 
rčení „čas plyne jako 
voda“. Obzvláště 
to platí v prvních 
třídách. Zdá se to 
nedávno, kdy stáli 
naši prvňáčci před 
školou poprvé, drželi 
se za ruku mámy 
nebo táty, stoupali 

po schodech ke své paní učitelce a poprvé 
se posadili do své lavice. Vše bylo pro ně 
nové.
Dnes, po deseti měsících, jsou to „zkušení“ 
školáci. Děti si našly nové kamarády, 
skamarádily se i s písmenky a číslicemi 
a stali se z nich šikovní čtenáři a počtáři. 
Učí se ovládat nejen svůj mateřský 
jazyk, ale pomalu pronikají i do jazyka 
anglického.Děti umí anglicky odpovědět 
na pozdrav, umí se představit, reagují na 
jednoduché pokyny („sit down“, „stand 
up“, „come here“, „open your book“). 
V počtech se naučily čísla, takže můžeme 
počítat i anglicky,v kreslení barvičky, 
v prvouce školní pomůcky, rodinné 
příslušníky, názvy některých zvířátek. 
Nejraději mají děti anglické písničky, 
které jsou jednoduché a velmi rytmické.
V průběhu školního roku děti čekalo 
také mnoho akcí, některé absolvovaly 
společně s rodiči, jiné se svými spolužáky 
v rámci vyučování. Mezi nejzdařilejší 
akce patřila podzimní „Drakiáda“, kdy 
děti a především rodiče běhali po poli 
tak dlouho, dokud se nepodařilo dostat 
všechny draky na oblohu. Odměnou 
dětem byl diplom a sladkost. 
Předvánoční těšení  zpříjemnili prvňáčci 
sobě a svým blízkým vánoční besídkou 
složenou z vánočních básniček, koled 
a tanečků. Poté si rodiče zavzpomínali 
na svá školní léta a pomohli dětem 
vyrobit pěknou vánoční dekoraci.

Poslední hodinu tělesné výchovy před 
Vánocemi si prvňáčci zasoutěžili ve 
s m í š e n ý c h 
družst vech 
s žáky 5.A, 
kteří si pro 
ně připravili 
závodivé hry 
v netradičních 
disciplínách. 
Bylo radost 
se dívat, jak „velcí“ povzbuzovali „malé“ 
a všichni bojovali za své družstvo jako 
lvi.
Velká zkouška čekala na prvňáčky 
v březnu. Plněním nejrůznějších 
čtenářských úkolů měli dokázat, že už 
jsou opravdoví čtenáři. Zkoušku zvládli 
na výbornou a za odměnu dostali 
„čtenářskou“ šerpu a 3. díl slabikáře.
Ani na Den matek děti nezapomněly. 
Připravily si pro maminky pásmo 
pohádek, básniček a písniček, k tomu 
kytičku a přáníčko.
V jarních měsících proběhly v prvních 
třídách také různé soutěže, kde si děti 
poměřily své síly a schopnosti – recitace, 
zpěv, šplh o tyči, skok přes švihadlo. 
Všechny tyto akce i samotný vyučovací 
proces ukázal, že v prvních třídách 
máme velice šikovné žáčky. Přejeme 
všem dětem, aby si užily zasloužených 
prázdnin, nabraly  síly do nového 
školního roku a v září se těšíme na 
shledanou!

Mgr. Radka Janegová, Mgr.Ilona 

Valentová
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Helloweenská noc strašidel
Koncem října, pár dnů před Dušičkami, 

uspořádaly vychovatelky všech oddělení naší 

školní družiny „Školu strašidel“. 

V pozdních odpoledních hodinách, těsně 

před setměním, vítaly čarodějnice na půdě 

školy, která byla strašidelně osvícena, nejen 

naše nejmenší žáky, ale i ty budoucí, tedy 

předškoláky. V doprovodu rodičů procházely 

děti školní chodby, kde na stanovištích plnily 

úkoly zadávané čarodějnicemi - žákyněmi 

9. tříd. Na konci „hrůzostrašné cesty“ čekala 

malé řešitele odměna v podobě diplomu a sladké 

odměny, kterou věnoval dětem jako sponzorský 

dar vedoucí občerstvení pan Ludvík Vykoukal. Nakonec se děti i dospělí měli možnost 

ohřát u pekelného ohně na školním hřišti a občerstvit se vlastnoručně opečeným 

buřtíkem. 

Celá akce se velmi zdařila také díky ochotným čarodějnicím, kterým bych tímto chtěla 

poděkovat a popřát mnoho úspěchů při studiu na středních školách.

Jana Bořecká, vychovatelka

Ve školní družině se připravujeme na prázdniny
Protože se blíží dlouho očekávané 

prázdniny, doba, kdy máme spoustu 

volného času, ale zároveň i doba, 

kdy se školákům stává mnoho 

úrazů, povídáme si v družině o tom, 

jak těmto nebezpečným situacím 

předcházet. Pro jistotu se však učíme 

i základní pravidla první pomoci.

V květnu za námi přišla na návštěvu 

paní doktorka Vlasta Poláčková, 

kterou mnozí známe z dětské 

ordinace. Ukázala nám, jak správně 

provádět umělé dýchání, jak zraněného uložit do stabilizované polohy. Poradila 

nám, co máme dělat při popálení nebo jak se zachovat, pokud se píchneme o injekční 

stříkačku někde na ulici. Děkujeme jí za spoustu dobrých a užitečných rad. Přejeme 

si však, abychom nové dovednosti raději nepotřebovali.

Jana Bořecká, vychovatelka 
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Když mi bylo třináct

16

Tento čas jsem prožívala v malém městě 
pod horami v Bystřici pod Hostýnem. 
Psal se právě rok 1968. Byla to doba 
plná zvratů a nadějí pro všechny lidi. 
Už od ledna se lidem začalo dýchat 
volněji. Socialismus se pomalu měnil na 
„socialismus s lidskou tváří“. Otevřely se 
hranice, více se cestovalo a lidé fandili 
Alexandru Dubčekovi a ostatním 
politikům. Vznikala necenzurovaná 
umělecká díla, která vstoupila do historie. 
Naše škola byla přejmenovaná ze ZDŠ 
Leninova ul. na ZDŠ T.G.Masaryka.
My, děti, jsme všechny změny okolo 
vnímaly spíše v tom, že se najednou 
objevila spousta západního zboží,  
nám dosud neznámého. Ocenily jsme 
především žvýkačky Donald s obrázkem, 
čokolády a jiné sladkosti. Moji bráškové 
se přihlásili do obnoveného Skauta.
A najednou přišel 21. srpen. Nejdříve 
nikdo pořádně nevěděl, co se vlastně 
děje. 
Dospělí začali nakupovat potraviny, 
snad si mysleli, že přišla válka. Televize 

a rozhlas přestaly vysílat. Ale celý 
národ se nevídaně stmelil a začal odpor 
proti okupantům. Vždycky ráno jsme 
obíhali město a zjišťovali jsme, kde jsou 
zase nové nápisy. Na silnicích, plotech 
a zdech se totiž přes noc objevovaly obří 
nápisy o tom, že okupanti tady nemají co 
pohledávat. Všechny směrovky u silnic 
se proměnily na jediný směr: MOSKVA  
1500 km. Lidé si zpívali „Ivane, běž 
domů, čeká tě Nataša“.
A pak tyto výjimečné prázdniny skončily 
tak, jak to nikdo nečekal, a vše se počalo 
vracet do starých kolejí. Nikdo už nevěřil, 
že se ještě může někdy něco obrátit 
k lepšímu. Někteří lidé emigrovali do 
ciziny, než se zase uzavřou hranice, jiní 
se uschovali do svých domovů a spousta 
jich byla potrestaná za své otevřené 
názory.
A naše škola se opět přejmenovala 
na ZDŠ Leninova ulice.  Trvalo to celých 
21 let, než se na ní objevil znovu nápis 
ZDŠ T. G. Masaryka.

Mgr. Petra Honzáková

Když mi bylo 13 let, psal se rok 1993 a já 
byl žákem osmého ročníku Základní 
školy Brno – Vinohrady.  V tomto roce 
se Československá republika rozdělila 
na dva samostatné státy – Česko 
a Slovensko. 
Tehdy se můj život točil hlavně kolem 
„kulatého nesmyslu“ a já trávil spoustu 
volného času se spoluhráči na škvárovém 
hřišti ČAFC Brno. Během víkendů jsme 
hrávali zápasy nebo chodili obdivovat 
profesionální výkony fotbalistů 
Zbrojovky a hokejistů Komety. Pokud 
ještě zbyl nějaký volný čas, sledoval jsem 
tehdy velmi populární seriál Beverly 
Hills 902 10 a poslouchal slovenskou 
kapelu Team. 
Občas jsem se musel kouknout i na učení. 

No a protože 13 let je divoký věk, začal 
jsem se už také otáčet za holkama a občas 
udělal nějakou tu klukovinu na našem 
sídlišti.

Mgr. Petr Nevole (uprostřed jako třináctiletý)



Adopce na dálku aneb učíme se pomáhat
Již jeden školní rok máme nového kamaráda 

v Indii. Podporujeme prostřednictvím 

projektu Adopce na dálku chlapce Prema 

Kumara, kterého vybrali zástupci žáků 

druhého stupně.

Premovi bylo v dubnu 12 let, rád zpívá a kreslí. 

Dobře se učí, je pátý nejlepší ve třídě. Zemřeli 

mu rodiče a příbuzní ho přivedli do sirotčince, 

kde nyní žije. Rád by zde zůstal, než dokončí 

své vzdělání, do 12. třídy. Až vyroste, chce 

se stát policistou. Doufáme, že i díky naší 

podpoře se mu jeho sen splní.

S chlapcem si dopisujeme anglicky, v dopisech 

nám Prem vyjadřuje svůj vděk za naši pomoc. 

V nejbližších dnech bychom měli obdržet 

jeho závěrečné vysvědčení z 6. třídy a novou 

fotografii, které si budete moci prohlédnout na 

internetových stránkách naší školy. 

Ze zůstatku loňské finanční sbírky a částečně 

za sběr papíru bylo v červnu uhrazeno 

školné, školní uniforma, pomůcky a základní 

zdravotní péče na další školní rok, který v Indii 

začíná v červnu a končí v březnu.

Přejeme v něm Premovi hodně úspěchů.

Člověk je bohatý tím, co učinil pro druhého.
 Goethe

Školství v Indii
• osnovy na základních školách jsou téměř stejné jako u nás

• známkování je jiné – děti dostávají za jednotlivé písemky, úkoly či zkoušení bodové 

 nebo procentuální hodnocení z každého předmětu

• v průběhu studia musí děti složit několik zkoušek, které jsou hodnoceny stupni 

 A až D:

 - 1.zkouška po 4. třídě ( mnoho dětí z chudých rodin končí školu právě po vykonání 

    této zkoušky)

 - postupové zkoušky na konci každého dalšího ročníku

 - zkouška po 10. třídě uzavírá základní stupeň vzdělání

 - zkouška po 12. třídě je obdobou naší maturity, uzavírá střední školu a je podmínkou 

    pro přijetí na vyšší školy

Mgr. Dáša Plhalová
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Projektové dny ke Dni Země

„Barevné dny“ 
ve třetích třídách. Žáci 

shromažďovali poznatky 

o třídění odpadů, 

které dále sami využijí 

v běžném životě.

„To jsou koně mí“
se jmenoval projekt, který pro 

své svěřence připravily paní 

učitelky druhého ročníku. 

Za měsíc žáci  získali spoustu 

informací o těchto krásných 

zvířatech. Odměnou jim 

byla návštěva koňské farmy 

v Marefích.

Také prvňáčci se učili 

třídit odpad a tím chránit 

životní prostředí. Jedním 

z úkolů bylo třídění lístečků 

s různými druhy odpadu, 

které vhazovali do barevných 

„kontejnerů“.
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Žáci 6. tříd v doprovodu učitelů přírodopisu vyšlápli do chráněných ekosystémů v okolí 

Bučovic. Cílem bylo porovnat teoretické znalosti z výuky s realitou konkrétního 

ekosystému. CHKO Šévy nezklamala. Bohaté květeně dominovaly vstavače, přísně 

chráněné orchideje. Skupinky žáků prezentovaly nabyté znalosti v zajímavých 

projektech.

MC DONALD´s CUP
11. ročník

Této sportovní akce se již tradičně 

zúčastnili naši nejlepší fotbalisté 

4. a 5. tříd v květnových dnech a již 

podruhé  za sebou vyhráli okresní 

kolo této soutěže. Postoupili tak do 

kola krajského v Brně. I zde vzorně 

reprezentovali naši školu, za což jim 

patří poděkování a přání mnoha 

dalších sportovních úspěchů.

Mgr. Alois Špičák
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Nejlepší sportovní výkony žáků 1. stupně
(podzim 2007)

Připravila Mgr. Hana Kosová 

ročník disciplína jméno, příjmení výkon

2. třída Běh 60 m Nela Krejčířová 12,53 s

Tomáš Polouček 11,91 s

Skok z místa Nela Krejčířová  1,60 m

Jakub Polouček  1,55 m

Hod krik. míčkem Nela Krejčířová 16,60 m

Ladislav Pinke 18,50 m

3. třída Běh 60 m Tereza Fojtů 11,79 s

Petr Zbožínek 10,32 s

Skok z místa Barbora Doležalová  2,70 m

Tomáš Židlík  2,60 m

Hod krik. míčkem Daniela Krátká 15,20 m

Petr Zbožínek 24, 50 m

4. třída Běh 60 m Kamila Novotná 10,78 s

Ondřej Vintr 10,00 s

Skok daleký Kamila Novotná  2,85 m

Ondřej Vintr  2,80 m

Hod krik. míčkem Adéla Pavlíková 30,00 m

Marek Vintr 45,90 m

5.třída Běh 60 m Iveta Kučerová 10,53 s

Adam Smažák 10,19 s

Skok daleký Lucie Vítková  3,30 m

Michal Berčák  3,40 m

Hod krik. míčkem Sabina Nováková 22,00 m

Vít Pavlík 38,70 m

Učili jsme se plavat

Chodili jsme od září do dubna každý pátek 

na školní bazén spolu s 3.A. Měli jsme tam 

prima učitele z plavecké školy, kteří nás učili  

nejen plavat, ale i skákat šipky nebo dělat 

kotouly ve vodě. Teď už jsme museli uvolnit 

místo jiným třídám, ale těšíme se na příští 

školní rok.

žáci 2.A
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Nejlepší sportovní výkony žáků 2. stupně
(podzim 2007)

Připravili Mgr. Miroslava Hanáková a Mgr. Alois Špičák. 

Třída/
disciplína

Běh – 60m Skok daleký Skok z místa Šplh na tyči

6. ročník Hana Poloučková

6.C

9,4 s

Hana Poloučková

6.C

338 cm

Hana Poloučková

6.C

163 cm

Monika Gáborová

6.C

9,6 s

7. ročník Michaela Havlíčková

7.C 

9,2 s

Tereza Hrdinová

7.B

374 cm

Tereza Hrdinová

7.B

192 cm

Ivana Kučerová

7.A

4,7 s

8. ročník Šárka Krátká

8.D

8,9 s

Simona Federlová

8.A

352 cm

Šárka Krátká, 8.D

195 cm

Monika Hanáková

8.B

6,5 s

9. ročník Pavlína Kalousová

9.A

9,0 s

Monika Poláková

9.B

367 cm

Monika Poláková

9.B

190 cm

Pavlína Kalousová

9.A

6,0 s

Třída/
disciplína

Běh – 60m Běh – 1000m Skok daleký
Hod kriket. 

míčkem/granát

6. ročník Tomáš Skokan

6.B

9,03 s

Adam Kubečka

6.C

430 cm

Josef Hegedűs

6.A 

46 m – kriket.

7. ročník Milan Kroka

7.B

9,40 s

František Obhlídal

7.B

420 cm

Roman Jelínek

7.C

47 m – kriket.

8. ročník Lukáš Hartl

8.D

8,03 s

Ondřej Nový

8.A

3:59 min.

Tomáš Tesařík

8.D

468 cm

Přemysl Šarman

8.B

36 m - granát

 9. ročník Milan Lutišan

9.B

8,44 s

Lukáš Vala

9.C

4:06 min.

Jakub Lukeš

9.B

458 cm

Tomáš Šmedek

9.C

42 m - granát
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PREVENTAN CUP - CELOSTÁTNÍ SOUTĚŽ VE VYBÍJENÉ 

ZÁKLADNÍCH ŠKOL

Žáci naší školy  se přihlásili do této celostátní soutěže pro žáky 4. a 5. tříd. V okrskovém 
kole, které pořádal Dům dětí a mládeže v Bučovicích zvítězili a postoupili do okresního 
finále. Toto se konalo ve čtvrtek 24. dubna 2008 ve Vyškově. Celkem zde mezi sebou 
soutěžilo 13 družstev. Naše družstvo 
obsadilo bez jediné porážky 1.místo 
a postupuje do krajského finále, které 
se bude konat v Brně.

Naši školu reprezentovali: 
David Nedoma, Jan Soldán, Jiří Dřímal, 
Marek a Ondřej Vintrovi ze 4. tříd, Josef 
Navrátil, Adam Smažák, Jan Cupal, 
Dominik Žižlavský, Vít Pavlík, Lukáš 
Němec a Lukáš Němčanský z 5. tříd.

Mgr. Hana Kosová

Kinderiáda
Dne 6. května se 8 žáků ZŠ Bučovice 710 
zúčastnilo oblastního kola Kinderiády 
v Prostějově. Školu reprezentovali: Nela 
Krejčířová a Jakub Polouček z druhých 
tříd, Daniela Krátká a Petr Zbožínek ze 
třetích tříd, Kamila Novotná , Marek 
a Ondřej Vintrovi ze čtvrtých tříd 
a Lucie Vítková z páté třídy. Celkem 
se soutěže zúčastnilo 29 škol. Naši žáci 
byli velmi úspěšní mezi jednotlivci, 
jako škola obsadili velmi pěkné čtvrté 
místo.Na stupně vítězů jim chybělo jen 
6 bodů.

Nejlepší výsledky jednotlivců:
 1.místo v hodu kriketovým míčkem Marek Vintr
 2.místo v běhu na 60 m Marek Vintr
 2.místo v běhu na 60 m Nela Krejčířová
 2. místo běžecká štafeta na 4x60 m Vítková, Krátká, bratři Vintrovi
 3.místo ve skoku dalekém Ondra Vintr
Všem žákům blahopřeji k dosaženým výsledkům a děkuji za vzornou reprezentaci 
školy.

Mgr. Hana Kosová
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Hádej, hádej, hadači!  Co je to?
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Jede kočí,

má sto očí,

do každého něco strčí.

Jednou dírou tam,

dvěma ven,

a když je ven, teprve je tam.

  L   MOTIVA  BĚŽKA

A pro starší...

Zkuste si  SUDOKU

Ponožky
Na půdě, kde je tma, visí na šňůrách pomíchané černé a bílé ponožky. 
Kolik nejméně ponožek musíte z půdy přinést, aby bylo zaručeno, že máte alespoň 
jeden pár ponožek stejné barvy? 
Podotýkám ještě jednou, že na půdě je tma, a proto netušíte, jakou barvu ponožky 
zrovna ze šňůry berete.

Devět koulí
Máte devět stejně vypadajících kovových koulí a rovnoramenné váhy.
Osm koulí má přesně stejnou hmotnost a poslední je o něco málo lehčí. Rukou 
se hmotnostní rozdíl nedá poznat.
Pomocí dvou vážení na rovnoramenných vahách máte zjistit, která je lehčí koule. 
Jak to uděláte? 

( řešení najdete na www. zs710.eu)

stránku připravila Mgr. Radka Kodadová

9 8 1 4

7 8 4 3

1 3 5 6

4 9 3 6 8 2

2 6 7 9 5 4

1 5 7 3

2 1 8 9

7 5 8 3



Uhádneš, který kroužek navštěvujeme?
Na naší škole má již tradici několik zájmových kroužků, které navštěvují žáci podle 

vlastního výběru. Uhádnete, o které kroužky se jedná?

Scházíme se pravidelně ve středu. Jsme 

správná skupina šikovných dětí. Občas máme 

trému, hlavně když vystupujeme na veřejnosti. 

Lidé nám tleskají, my se je vždycky snažíme 

překvapit svými výkony. V letošním školním 

roce jste nás mohli vidět při vánočním 

vystoupení nebo třeba na Den matek. Hádejte, 

do kterého kroužku chodíme?

Rádi kreslíme, malujeme nebo si vyrobíme 

něco hezkého pro potěšení. Když se rozhlédnete 

po chodbách naší školy, na mnohých místech 

ji zdobí naše díla. Víte, ve kterém kroužku 

pracujeme?
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Zajímá nás výstroj a výzbroj 

dřívějších vojáků.

Navštěvujeme pevnosti a hrady.

Chodíme do přírody hledat 

důkazy lidské činnosti.

V jakém kroužku pracujeme?

Olympijské tradice
Již potřetí se žáci naší školy zúčastnili zeměpisné olympiády. Z 10 reprezentantů 

6., 7. a letos i 8. tříd se po dvouměsíční přípravě probojovalo do okresního kola 

ve Vyškově 6. Za šesťáky Roman Bacůr a Jan Hruška, za sedmáky Gabriela Pluhařová 

a Jindřich Hrazdil a za osmáky Lenka Tesařová a Tomáš Vykoukal. 

Každá kategorie byla mnohem obtížnější než vloni, nejen kvůli těžším testům, ale 

i kvůli většímu počtu soupeřů. O to cennější je 10. místo Jana Hrušky (6.B) a taktéž 

10. místo Tomáše Vykoukala (8.C).

Mgr. Jaroslav Dragan
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Škola v DDM 

Přišli jsme do DDM a museli čekat 

na Dominika, protože si spletl hodiny. 

Potom nás zase paní učitelka polekala, 

že musíme do školy pro tašky. Naštěstí 

to byl žert…Šli jsme dělat šipky…

Ondra Vintr

…V 16.30 hodin jsme šli hrát 

šipkovanou. Neházeli jsme šipky 

do terče, ale naopak. Paní učitelka, 

Ondra a Marek dělali po lese 

šipky z klacíků a kamenů. Ty 

nás vedly do míst, kde dříve Jan 

Šembera stavěl zámek a čerti mu ho 

bourali…

Aneta Hammerová

…na večeři byl švédský stůl. Samé 

dobroty. Mňam…

Leona Valentová

... Ráno byl budíček. Kdy byl, nikdo 

neví, protože ranní  ptáčata z naší třídy 

probudila všechny spáče...

Ondra Vintr
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…někteří kluci šli pomáhat paní učitelce 

se snídaní a potom s nádobím. Byla to velká 

hostina...

Kristýna Mendlíková

Moc se mi tam líbilo. Bylo to úžasné.

Nikola Vizinová
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Pomáháme životnímu prostředí
Ani v letošním školním roce jsme 

neporušili tradici dvou „sběrových dnů“. 

Na podzim i na jaře naplnili žáci několik 

kontejnerů třiceti tunami starého papíru. 

Vydělali si tím na návštěvu kina, kde 

zhlédli velmi pěkné filmy Nejkrásnější 

pohádka (1.st.) a Harry Potter a Fénixův 

řád (2.st.). Část výdělku přešla také 

na konto naší školou adoptovanému 

chlapci v Indii. 

Děkujeme všem rodičům, kteří pomohli 

s uskutečněním této akce.

Mgr. Petra Rotreklová
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Milí čtenáři,

je tady opět konec školního roku a vytoužené dva měsíce prázdnin před námi. 

Přeji vám hodně sluníčka a nespočet veselých dobrodružství. 

Všem, kteří odevzdali příspěvek do tohoto čísla našeho časopisu, děkuji a těším se na 

další v příštím školním roce.

Mgr. Alena Konečná

OČKO – školní časopis Základní školy Bučovice 710, tel. 517 383 118

Vydává: Základní škola Bučovice, Školní 710

Redaktor: Mgr. Alena Konečná

Tisk: Apage v.o.s.

Koblížek 
kolektivní práce 2.B

Jednou nás to napadlo,

zahrát pěkné divadlo.

Výkres a pár barviček

a už je tu zajíček. 

Za ním liška rezavá 

mazanost svou schovává.

Vlk si mlsně líže tlapky,

taky by chtěl do pohádky.

Medvěd bručí brum, 

brum, brum,

snědl by snad celý dům.

Koblížka jen zlatě natřít

a pohádka může začít…

Babka koblih usmažila,

na okno ho položila.

Jak se děda ulekl,

když mu koblih utekl.

Koblížek jde do světa,

spadl z okna, popleta.

A když potkal zajíčka,

byla z toho písnička.

Zajícovi zazpíval

a honem dál utíkal.

Také vlk se olizuje,

koblih rychle uskakuje.

I medvěd chce písničku:

„Utíkej už, koblížku!“

Najednou tu, kde se vzala,

liška před koblížkem stála.

„Sedni si mi na čumáček,

zpíváš krásně jako 

ptáček!“

Koblížek chce zazpívat,

liška však má velký hlad,

udělala ham…

Koblížek už nezapěje,

liška – ta se jenom směje…


